
Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 

 

Zápis z XXV. zasedání Rady a Výboru KS JMK   

Konané 2. 2. 2018 v Brně 

 

 

 

 

Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: jednatel – Ing. J. Albrecht, ekonom – R. Jirásek, člen – Ing. D. Malá 
Rada KS ČSCH JMK: Ing. J. Bareš, I. Drobiličová, R. Valeš, J. Sec, Ing. F. Vlček, R. Jirásek, Ing. Z. Kopřiva, 
Ing. R. Novotný 
 
Program:  
1. Zahájení   
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
4. Plnění usnesení z XXIV. schůze Rady (písemná zpráva D. Malá) 
5. Schválení seznamu zasloužilých chovatelů k ocenění hejtmanem Jm kraje (písemná zpráva D. Malá na 
základě podkladů od předsedů OO do 31. 1. 2018) 
6. Plán práce KS JMK na rok 2018  - (písemná zpráva D. Malá) 
7. Ekonomický výsledek 7. KV JMK - I. MORAVIA BRNO 2017 (písemná zpráva R. Jirásek) 
8. Čerpání rozpočtu KS JMK za rok 2017 (písemná zpráva J. Jirásek)   
9. Inventarizace majetku KS JMK - seznam pořízeného majetku (písemná zpráva R. Jirásek) 
10. Příprava rozpočtu 8. KV JMK - MORAVIA BRNO 2018 (písemná zpráva R. Jirásek ve spolupráci s D. 
Malou) 
11. Příprava rozpočtu KS na rok 2018 (písemná zpráva J. Jirásek ve spolupráci s D. Malou). 
12. Plán organizační přípravy 8. KV JMK - MORAVIA BRNO 2018 (písemná zpráva R. Novotný) 
13. Návrh na zpracování loga KS JMK (písemná zpráva D. Malá) 
14. Příprava organizačního řádu KS JMK (písemná zpráva R. Novotný) 
15. Termíny zasedání KS JMK v roce 2018 – do VČS 2018 (ústní zpráva J. Albrecht) 
16. Diskuse 
17. Usnesení 
18. Závěr 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení -  jednání zahájil a řídil jednatel KS JMK Ing. Josef Albrecht. R. Valeš informoval, že za OO 
Brno je do Rady KS schválen J. Sec. 
 
2. Schválení programu zasedání    
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje program XXV. zasedání rady KS JMK. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se:  Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu  -  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. D. Malá 
(hlasování pro: 8). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a Ing. J. Albrecht (hlasování pro 
8). Usnesení bylo přijato. 
 
4. Plnění usnesení z XXIV. zasedání Rady (písemná zpráva D. Malá) 
- na základě rozeslaného přehledu přijatých usnesení z XXIV. zasedání Rady KS dne 14. 1. 2018  
Body usnesení:  

- úhrada nezaplacených pohledávek souvisejících se 7. KV JMK – R. Jirásek, vše dořešeno vyjma 
následujících: úhrada za naftu fotografů Pokorných, dohodnuto, že bude vyplacen příspěvek na 
dopravu oproti poskytnutí CD se 100 ks fotografií z výstavy MORAVIA 



- vzájemný zápočet pohledávek s OO Břeclav – J. Albrecht připravil dohodu o vzájemném zápočtu, 
podepsáno, 

- vyplacení pohledávek – soutěž Mistrovství MORAVIA – R. Jirásek předal oceněným OO peníze 
v hotovosti, 

- náklady na odměny pro oceněné dětské malíře – D.Malá převzala pro účely zakoupení odměn 1000 
Kč, které budou předány do prodejny krmiv pro zvířata pro zakoupení cen, 

- úhrada plnění ze smlouvy se ZO Kuřim 1000 Kč za propagaci výstavy MORAVIA –  bylo navrženo, 
že toto plnění bude uhrazeno z nevyčerpaných peněz OO Brno (700 Kč), ZO Kuřim bude vyplaceno 
1000 Kč a o to se bude krátit další finanční plnění pro OO Brno. Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 
1. Usnesení schváleno. 

- Krmivo od De Heus – navrženo, aby OO Brno dostalo částku 2800 Kč za podej krmiva na MORAVII, 
dále OO Brno upřesní rozdíl mezi fakturovaným a skutečným množstvím krmiva, R. Valeš doloží, za 
co lze krmivo nyní prodat (prodá P. Buček, Ivančice) a poté se dále dořeší na dalším zasedání Rady. 
Hlasování: Pro: 8, usnesení schváleno. 

- Ostatní usnesení splněna bez dalších projednání. 
Návrh na usnesení k bodu: 
Rada bere na vědomí informaci o plnění usnesení 
Hlasování: Pro:   8          Proti:    0              Zdržel se:   Usnesení bylo schváleno. 
 
5. Schválení seznamu zasloužilých chovatelů k ocenění hejtmanem Jm kraje (písemná zpráva D. Malá na 
základě podkladů od předsedů OO do 31. 1. 2018) 
Nutno schválit konečný seznam oceněných 
Znojmo: 10 za OO Znojmo  a 7 - 8 za KS JMK  
Vyškov: 10 za OO Vyškov + 3 firmy za KS JMK  
Blansko:  10 za OO Blansko   
Brno: 10 za OO Brno  
Dále byla předložena cenová nabídka na výrobu medailí dle již schváleného návrhu - f. Sabe. 
 
Návrh na usnesení: 
Rada 
1)schvaluje 
- seznam zasloužilých chovatelů Jm kraje a dále firmy k oceněním hejtmanem JM kraje dne 22. 3. 2018 + 1 
medaile hejtmanovi takto: 
OO Znojmo: Ing. Zbyněk Kopřiva, Ing. Radek Novotný, Antonín Stehlík, Alena Košarková, Jan Pelikán, Mgr. 
Jaroslav Mucha, Alena Michnová, Jan Doležal, Petr Tržil, Rudolf Jelen. 
OO Vyškov: Ing. František Vlček, Ing. Josef Albrecht, Rostislav Jirásek, Pavel Jochman, Zdeněk Lejsek, 
Zdeněk Oborný, František Štefan, Pavel Varta, Miroslav Kozák, Jaroslav Kouřil. 
OO Blansko: Ing. Jiří Bareš, Miloslav Kelner, František Odehnal, Vojtěch Prudký, Mgr. Marcela Nečasová, 
Jaroslav Baka, Josef Prchal, Jiří Procházka, Stanislav Zouhar, Ilona Drobiličová 
OO Brno: Milan Padrta, Otto Schmidt, Miroslav Vlk, Miroslav Přikryl, Zdeněk Nečas, Václav Sobčík, Václav 
Duda, Pavel Buček, Jiří Pokorný. 
Návrhy za KS JMK: Milan Uher in memoriam (převezmou Martin Uher a Kristýna – vnuk s partnerkou), Ing. 
Dagmar Malá, Miloslav Hertl, Josef Šolc, Václav Rohrer, Jaroslav Vadlejch, Lenka Vadlejchová, spol. De 
Heus, spol. Agro Ořechov, 
dále bude medaile předána hejtmanu Jm kraje.   
- objednání 50 ks medailí u Sabe Blansko dle cenové nabídky z 15. 1. 2018 
2) ukládá  
- informovat vybrané pro ocenění o termínu předání ocenění formou dopisu zaslaného e-mailem k předání 
prostřednictvím OO, odpovídá: D. Malá, termín: do 28. 2. 2018 k předání. 
- D. Malé dohodnout další náležitosti spojené s ceremoniálem předání medailí na KÚ JMK,termín do 22. 3. 
2018    
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se:  0 Usnesení bylo schváleno. 
 
 
 



6. Plán práce KS JMK na rok 2018  - (písemná zpráva D. Malá) 
- D. Malá předložila návrh plánu práce KS na rok 2018 jako soupis hlavních akcí, plán bude zveřejněn na 
webových stránkách KS JMK. Do tabulky bude doplněna další položka: Sjednání nového memoranda s JMK 
na další období – žádost podat do 31. 5. 2018. 
Návrh na usnesení:  
Rada schvaluje Plán práce KS JMK na rok 2018 a ukládá D. Malé jeho zveřejnění na webových stránkách KS 
JMK, termín do 15. 2. 2018. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
7. Ekonomický výsledek 7. KV JMK - I. MORAVIA BRNO 2017 (písemná zpráva R. Jirásek) 
- materiál (tabulku) okomentoval R. Jirásek 
Dotazy:  
I. Drobiličová  požaduje vyjasnit položku čerpání výdajů na propagaci – proč 160 tis. Kč, když v samostatné 
tabulce propagace je částka 103.813 Kč. R. Jirásek odpověděl, že ve vyšší částce jsou i další náklady spojené 
s propagací. 
R. Novotný se dotázal na vyplacení částky za dopravu OO Znojmo v rámci 7. KV MORAVIA, OO Znojmo 
požaduje doplatit částku 39.493 Kč. V rámci diskuse bylo dohodnuto, že OO Znojmo připraví kalkulaci 
požadavku a bude projednáno na následném zasedání Rady a Výboru KS. 
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí ekonomický výsledek 7. KV JMK - I.MORAVIA na základě předloženého vyúčtování 
pokladníkem KS JMK R. Jiráskem s tím, že revizní komise provede kontrolu jednotlivých položek a faktur 
před termínem VČS KS. OO Znojmo předloží kalkulaci nákladů na dopravu výstavních klecí na KV do 
termínu dalšího zasedání Rady a poté bude dořešeno. 
Hlasování: Pro:  7           Proti:    1              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno. 
 
8. Čerpání rozpočtu KS JMK za rok 2017 (písemná zpráva J. Jirásek)   
- materiál (tabulku) okomentoval R. Jirásek 
Dotazy: I. Drobiličová – dotaz na úhradu klecného na CV Chovatel, kde je v tabulce? Dle sdělení pokladníka 
tato položka není součástí výsledku hospodaření za rok 2017. Následně bude dořešeno v rámci revize 
hospodaření před VČS KS.  
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí čerpání rozpočtu KS JMK za rok 2017. Revizní komise provede kontrolu jednotlivých 
položek a faktur před termínem VČS KS.   
Hlasování: Pro:  7           Proti:   1              Zdržel se: 0   Usnesení bylo schváleno 
 
9. Inventarizace majetku KS JMK - seznam pořízeného majetku (písemná zpráva R. Jirásek) 
-  R. Jirásek předložil seznam pořízeného majetku KS JMK v létech 2016 a 2017 jako podklad pro následné 
provedení fyzické inventarizace majetku, celková hodnota dosud pořízeného majetku činí 532.646 Kč. 
J. Albrecht navrhl, aby členové kontrolních komisí jednotlivých OO provedli fyzickou inventarizaci majetku 
za jednotlivé okresy/oblasti. Nutno ještě doložit seznam za rok 2015.  
Dále jednáno o smlouvách na zapůjčení tohoto majetku – navrženo smlouvy nechat v původním znění (tedy 
každá organizace, která má klece zapůjčeny, je zdarma doveze na KV) – hlasování pro 4, proti 3, zdržel se 1, 
Usnesení nebylo přijato.  
Následně bylo dohodnuto, že OO zašlou stanovisko z hlediska úhrady za dopravu klecí pro účely KV.  
Návrh na usnesení:  
Rada bere na vědomí seznam pořízeného majetku KS JMK v létech 2015 – 2017 jako podklad pro následnou 
fyzickou inventarizaci tohoto majetku a ukládá OO provést fyzickou inventarizaci majetku (Brno – J. Sec, 
Znojmo – Ing. R. Novotný, Vyškov – Ing. F. Vlček, Blansko – Ing. Bareš, termín do 24. 2. 2018. 
Rada ukládá OO zaslat stanovisko z hlediska úhrady za dopravu klecí pro účely KV (vlastních i krajských) do 
24. 2. 2018. 
Hlasování: Pro:   8          Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
10. Příprava rozpočtu 8. KV JMK - MORAVIA BRNO 2018 (písemná zpráva R. Jirásek, D. Malá) 
- R. Jirásek předložil návrh rozpočtu 8. KV JMK - MORAVIA 2018, k bodu hlasováno o následujících 
návrzích na usnesení. 



Návrh na usnesení:  
Rada souhlasí, aby KV MORAVIA byla v rozsahu stejném jako v roce 2017. Hlasování: Pro 7, zdržel se 1., 
usnesení bylo přijato. 
Rada souhlasí, aby byl pro další jednání použit rozpočet připravený R. Jiráskem, pro 0, proti 6, zdržel se: 2, 
usnesení nebylo schváleno. 
Rada souhlasí, aby byl použit rozpočet připravený D. Malou – Pro: 6, proti: 1, zdržel se 1, usnesení bylo 
schváleno.  
Připomínky k navrženému rozpočtu D. Malou zašlou členové Rady KS a výboru do termínu 15. 2. 2018, poté 
budou D. Malou, I. Drobiličovou a R. Novotným připomínky zapracovány a poté bude návrh rozpočtu opět 
rozeslán (do 20. 2. 2018). Poté členové Rady budou mít opět možnost se k návrhu vyjádřit s termínem pro 
zaslání posledních připomínek do 24. 2. 2018.  
Hlasování: Pro:    7         Proti:    0              Zdržel se:1   Usnesení bylo schváleno 
 
11. Příprava rozpočtu KS na rok 2018 (písemná zpráva J. Jirásek, D. Malá) 
- tento bod projednán současně s bodem 10. Přijatá usnesení platná i pro tento bod. 
 
 
12. Plán organizační přípravy 8. KV JMK - MORAVIA BRNO 2018 (písemná zpráva R. Novotný) 
- návrh harmonogramu přípravy 8. KV JMK – MORAVIA 2018 odeslán k připomínkování ve stavu 
rozpracovanosti. 
Návrh na usnesení: 
Rada bere na vědomí Plán organizační přípravy 8. KV JMK – MORAVIA BRNO 2018 s tím, že se jedná o 
pracovní materiál k postupnému dopracování v průběhu roku 2018, který v dalších létech bude používán jako 
„návod“ na pořádání krajské výstavy. Za zpracování odpovídají: D. Malá a R. Novotný. 
Hlasování: Pro:  8           Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
13. Návrh na zpracování loga KS JMK (písemná zpráva D. Malá) 
V současné době vlastní a používá  KS JMK znak krajského sdružení (vytvořený dcerou dr. Martince 
v minulých létech - ne zcela vhodný pro použití na větších či v jednobarevných formátech apod.) a dále znak 
MORAVIA (vytvořen v roce 2017 grafičkou L. Radilovou). Mimo to používá R. Novotný provizorní logo, 
jím vytvořené. 
Pro další použití, např. pro reklamní předměty nebo i na písemnosti různého typu by bylo vhodné nechat 
vytvořit logo KS JMK. 
O vytvoření loga by byla opět požádána grafička L. Radilová z důvodu znalosti kontextu s předchozími 
grafickými řešeními v rámci KS JMK (plakáty, grafika webových stránek |KS apod.). 
V této chvíli jde pouze o rozhodnutí - o záměr nechat logo vytvořit. Poté by byla grafička požádána o cenovou 
nabídku a současně by vytvořila prvotní návrhy k dalšímu projednání. 
V souvislosti s tímto upozorňuji, že bude třeba v letošním roce obnovit bannery KS JMK, které se používají na 
výstavách jako propagaci KS i Jihomoravského kraje (je zde adresa již neexistujících webových stránek KS 
JMK, graficky jsou bannery nepříliš povedené atd.).  
Na obě výše uvedené akce - nové logo i nové bannery lze použít finanční prostředky z dotace JMK na letošní 
rok. 
Návrh na usnesení: 
Rada schvaluje 
- záměr vytvoření loga KS JMK pro účely propagace KS, odpovídá D. Malá, termín do 31. 5. 2018  
- obnovení 2 ks bannerů KS JMK (uvedení nových webových stránek), odpovídá J. Sec. Termín do 20. 6. 
2018 (do prvního použití v roce 2018 - PROPET Brno 2018). Nutno zjistit, kde bannery jsou – J. Sec. 
Hlasování: Pro:   6          Proti:    0              Zdržel se:  0  Usnesení bylo schváleno. 
 
V 17,40 hodin odešli zástupci OO Blansko. 
 
14. Příprava organizačního řádu KS JMK (písemná zpráva R. Novotný) 
- koncept materiálu předem rozeslán, R. Novotný přítomné seznámil s důležitými částmi materiálu. 
Návrh na usnesení: 



Připomínky k návrhu doručí členové Rady a Výboru KS do termínu 17. 2. 2018, poté budou R. Novotným 
zapracovány a opětovně odeslány členům Rady a Výboru KS do 24. 2. 2018. Následně budou připomínky 
zapracovány a připraveny k projednání Radou na dalším zasedání Rady dne 3. 3. 2018, odpovídá R. Novotný.  
Hlasování: Pro:    6         Proti:    0              Zdržel se: 0  Usnesení bylo schváleno 
 
15. Termíny zasedání KS JMK v roce 2018 – do VČS 2018 (ústní zpráva J. Albrecht) 
Návrh na usnesení:  
Rada schvaluje termíny zasedání Rady KS JMK v roce 2018 včetně termínu VČS takto: 
XXVI. zasedání Rady KS: na zasedání dohodnuta sobota 3. 3. 2018 od 14,00 hodin, ale dojde ke změně 
z důvodu konání VČS jiných organizací, nový návrh sobota 10. 3. 2018, ale ještě bude upřesněno 
XXVII. zasedání Rady – duben 2018 – příprava VČS 
VČS KS JMK: sobota 12. 5. 2018 v 14,00 hodin 
Hlasování: Pro:    5         Proti:    0              Zdržel se   1:   Usnesení bylo schváleno 
 
16. Diskuse  
- nebyly předneseny žádné příspěvky. 
 
17. Usnesení a závěr: zasedání Rady bylo ukončeno v 18,14 hodin s tím, že přijatá usnesení jsou součástí 
tohoto zápisu ze zasedání. 
 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                      Ing. R. Novotný……………….                                                                   Ing. Josef Albrecht 
                                                                                                                               -------------------------------------- 
                                                                                                                                         jednatel KS JMK 
 
 


